
UCHWAŁA NR VII/153/20 
RADY MIEJSKIEJ W LUBAWCE 

z dnia 27 sierpnia 2020 r. 

w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Burmistrza Miasta Lubawka 

Na podstawie art. 18 ust.2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (tekst jednolity 
Dz. U. z 2019 r., poz. 506 ze zmianami) art. 229 pkt 3 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 roku Kodeks 
postępowania administracyjnego oraz § 98 ust. 3 Statutu Gminy Lubawka (uchwała  
nr XIII/399/18 Rady Miejskiej w Lubawce z dnia 18 października 2018 r., Dz. Urz. Woj. Doln.  
z 2018 r., poz. 5294 ze zm.), Rada Miejska w Lubawce uchwala, co następuje:  

§ 1. Po zapoznaniu się ze stanowiskiem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji uznaje się skargę  wniesioną 
przez Henryka Kmiecika na działania Burmistrza Miasta Lubawka za uzasadnioną 
z przyczyn wskazanych w uzasadnieniu uchwały w zakresie niedopełnienia obowiązku wynikającego 
z art. 87 ustawy z dnia 23 lipca 2003 roku o ochronie zabytków i opiece nad zabytkami (t.j. 2020. poz.282 ze 
zm.). 

§ 2. Zobowiązuje się Przewodniczącego Rady Miejskiej w Lubawce do poinformowania Skarżącego 
o sposobie załatwienia skargi. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

  
 

Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Lubawce 

 
 

Michał Ołdak 

Id: FC7C9AD3-A24F-4FD7-BA26-F918848C9D74. Podpisany Strona 1



UZASADNIENIE

W dniu 20.07.2020 r. do Rady Miejskiej w Lubawce wpłynęła skarga Henryka Kmiecika
na działania Burmistrza Miasta Lubawka. Skarżący jako przedmiot skargi podniósł zarzut nieposiadania przez Gminę
Lubawka dokumentu – gminnego programu opieki nad zabytkami.
Zgodnie z zapisami art. 87 ustawy z dnia 23 lipca 2003 r. o ochronie zabytków i opiece nad zabytkami, Gmina
zobowiązana jest do posiadania takiego dokumentu i aktualizowania go co 4 lata
a Burmistrz zobowiązany jest do przedstawiania sprawozdania z realizacji niniejszego programu
co dwa lata.

Po zapoznaniu się z dokumentacją oraz stanowiskiem Urzędu Miasta Komisja stwierdziła iż faktem jest,
że Gmina Lubawka nie posiada wyżej wymienionego dokumentu. W związku z tym skargę należało uznać
za zasadną.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Lubawce

Michał Ołdak

Sporządził:
Przewodniczący Komisji
Skarg, Wniosków i Petycji
Rafał Czura
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